

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Switzerlan, 10 Reasons to Travel to Switzerland :

Switzerland, one of Europe's most prosperous countries, is breathtaking with its magnificent geography, which hosts beautiful natural wonders. Switzerland, the country of Heidi, is located on the northern and southern slopes of the Alps. Glacier valleys are located in the high peaks of the Alps, which are divided into three main areas of the country. With more than 1,500 lakes, Switzerland has about 6% of Europe's clean water reserves.

1. Zurich :



It is one of the cleanest cities in Europe, established at the junction of Lake Zurich with the Limmat River. Zurich, a city with a great deal of power in the world economy compared to its surface area, is the financial and banking capital of Switzerland. Zurich, includes the Fraumünster Church in the city center, the Zürichhorn Park and the Le Courbusier Pavilion, the Paradeplatz, Kunsthaus Zurich, the river's most famous

squares in the city and of course the chocolate shops are absolutely visible in Zurich required addresses.

2. Basel :



Basel is the third largest city in Switzerland. Located on the banks of the River Rhine, the city is a center of transportation and transport for many years due to its geographical location. It is a Swiss city where you can find the city life in the calmness of the town. Basel is a city of jewel-like value, with its artistic galleries, museums, festivals and art fairs, as well as historical monuments, bridges connecting the two sides of the river, city walls and city gates.

3. Geneva :



Geneva is the second largest city in the country after Zurich. Located in the top 10 most expensive cities in the world, Geneva, located among the top 10 cities, lies on the shores of Lake Lemman. Furthermore, known for its luxury life around the lake, the city is renowned for its snow-capped Mont Blanc Mountain every year. In the city known for its quiet and remote city life, half of the Genevians are foreigners. Geneva art galleries, dozens of museums and cultural events also show their diversity. Moreover, Jet d'Eau is a must see place in Geneva, Palais des Nations, Musée d'Art Moderne, Musée Rath, MAMCO, Parc des Eaux Vives and Paroisse de Saint-Pierre-Fusterie Cathedral in Ariana Park.

4. Bern :



Bern is the capital of Switzerland. The city, protected by UNESCO's inclusion in the World Culture List, is among the world's most livable cities. Rosen Garten, Paul Klee Zentrum, Bern Cathedral, the largest religious building in Switzerland, the parliament building of Switzerland, the oldest church in Switzerland, the Old Town with its narrow streets, the Arched Path, Bear Park, more than 220 rose bushes with historical fountains, brick houses, arched bazaar The Bundeshaus, with its collection of more than 500 objects, is a must for the Bern Historical Museum, Gurten, the Marzili Swimming Pool which is one of the most popular places of summer months.

5. Lausanne :



Lausanne is one of Switzerland's tranquil, organized and rich cities, set on the shores of Lake Geneva. It is also home to the headquarters of the International Olympic Committee, with its universities, art and historical sites and lush gardens. Ballet, classical and jazz music concerts, opera, theater, cinema and fairgrounds attract attention. Lausanne is also famous for its wines. Moreover, Notre-Dame Cathedral, Palais de Rumine, Musée Cantonal des Beaux-Arts, Place de la Louve and Old Town Lausanne. Do not leave the city without a nice walk in Ouchy Harbor Area.

6. Lucerne :



Lucerne is home to spectacular scenery, and many trails leading to the Alps have the property of being a major tourist center by the lake. Furthermore, Chapel Bridge, a symbol of culture and located on the Reuss River, the Water Tower which was used as a prison, archives library and treasure building right on the bridge, and the most beautiful baroque structures of Switzerland, is the main attraction in Lucerne. places. The 13th-century Franciscan Church, the Millennium Bridge dating from the 15th century, and the Wine Market Square, which is the center of the city during the medieval period, deserve to be seen.

7. Moritz :



St. Moritz is located in the Southern Alps, three hours by road from Milan, not only in Switzerland but also the most important and famous ski resort in the world. Also known as the world's oldest winter sports facility. Moritz is a town built at a height of 2000 meters.

8. Montreux :



Château de Chillon, a 13th century building on Lake Geneva, Promenade Street, historic buildings, cobblestone streets, Vieille-Ville de Montreux and Gorges du Chauderon are all about to be seen. Furthermore, you should see the Lavaux Vineyards in the UNESCO World Heritage List.

9. Swiss Mountain Villages :



It is also possible to describe the Swiss mountain villages as Heidi's villagers. Some of the mountain villagers who offer invaluable landscapes and local life experiences.

10. Lugano :



Lugano is located on the shores of Lake Lugano, near the border of Italy in the south of Switzerland, and is the only Italian speaking country in the entire country. Moreover, with its snow-capped peaks rising over the lake, its architecture, its natural beauty and the sight of those who want to travel peacefully in Europe with world famous resorts.

TR

İsviçre'de Turizm, İsviçre'ye Seyahat Etmek İçin 10 Neden :

Avrupa'nın en müreffeh ülkelerinden biri olan İsviçre, birbirinden güzel doğa harikalarına ev sahipliği yapan muhteşem coğrafyasıyla nefes kesici. Heidi'nin ülkesi olan İsviçre, Alplerin kuzey ve güney yamaçlarında yer almaktadır. Buzul vadileri, ülkenin üç ana bölgesine ayrılan Alplerin yüksek zirvelerinde yer almaktadır. 1.500'den fazla gölü olan İsviçre, Avrupa'nın temiz su rezervlerinin yaklaşık %6'sına sahiptir.

1- Zürih :

Zürih Gölü'nün Limmat Nehri ile birleştiği yerde kurulmuş, Avrupa'nın en temiz şehirlerinden biridir. Yüzölçümüne göre dünya ekonomisinde büyük bir güce sahip bir şehir olan Zürih, İsviçre'nin finans ve bankacılık başkentidir. Zürih, şehir merkezindeki Fraumünster Kilisesi, Zürichhorn Parkı ve Le Courbusier Pavyonu, Paradeplatz, Kunsthaus Zürih, nehrin şehrin en ünlü meydanları ve tabii ki çikolata dükkanları Zürih'te mutlaka görülmesi gereken adreslerde bulunuyor.

2- Basel :

Basel, İsviçre'nin üçüncü büyük şehridir. Ren Nehri kıyısında yer alan şehir, coğrafi konumu nedeniyle uzun yıllar ulaşım ve ulaşım merkezi olmuştur. Şehrin sakinliğinde şehir hayatını bulabileceğiniz bir İsviçre şehridir. Basel, sanat galerileri, müzeleri, festivalleri ve sanat fuarlarının yanı sıra tarihi eserleri, nehrin iki yakasını birbirine bağlayan köprüleri, surları ve şehir kapılarıyla mücevher değeri taşıyan bir şehirdir.

3- Cenevre :

Cenevre, Zürih'ten sonra ülkenin en büyük ikinci şehridir. Dünyanın en pahalı 10 şehri arasında yer alan Cenevre, Lemman Gölü kıyısında yer alıyor. Ayrıca göl çevresinde lüks yaşamıyla tanınan şehir, her yıl karla kaplı Mont Blanc Dağı ile ünlüdür. Sakin ve uzak şehir hayatıyla tanınan şehirde, Cenevrelilerin yarısı yabancı. Cenevre sanat galerileri, onlarca müze ve

kültürel etkinlikler de çeşitliliklerini gösteriyor. Üstelik Jet d'Eau, Cenevre'de, Palais des Nations, Musée d'Art Moderne, Musée Rath, MAMCO, Parc des Eaux Vives ve Ariana Park'taki Paroisse de Saint-Pierre-Fusterie Katedrali'nde mutlaka görülmesi gereken yerlerden.

4- Bern :

Bern, İsviçre'nin başkentidir. UNESCO'nun Dünya Kültür Listesi'ne girmesiyle koruma altına alınan şehir, dünyanın en yaşanabilir şehirleri arasında yer alıyor. Rosen Garten, Paul Klee Zentrum, Bern Katedrali, İsviçre'nin en büyük dini binası, İsviçre'nin parlamento binası, İsviçre'nin en eski kilisesi, dar sokaklarıyla Eski Şehir, Kemerli Yol, Ayı Parkı, 220'den fazla gül çalısı ile tarihi çeşmeler, tuğla evler, kemerli çarşı 500'den fazla obje koleksiyonuyla Bundeshaus, yaz aylarının en popüler mekanlarından biri olan Bern Tarih Müzesi, Gurten, Marzili Yüzme Havuzu'nun olmazsa olmazı.

5- Lozan :

Lozan, İsviçre'nin Cenevre Gölü kıyısında kurulmuş sakin, düzenli ve zengin şehirlerinden biridir. Üniversiteleri, sanat ve tarihi yerleri ve yemyeşil bahçeleri ile Uluslararası Olimpiyat Komitesi'nin genel merkezine de ev sahipliği yapmaktadır. Bale, klasik ve caz müzik konserleri, opera, tiyatro, sinema ve fuar alanları ilgi görüyor Lozan şaraplarıyla da ünlü. Ayrıca, Notre-Dame Katedrali, Palais de Rumine, Musée Cantonal des Beaux-Arts, Place de la Louve ve Old Town Lozan. Ouchy Harbour Area'da güzel bir yürüyüş yapmadan şehirden ayrılmayın.

6- Luzern :

Luzern muhteşem bir manzaraya ev sahipliği yapar ve Alpler'e giden birçok parkur, göl kenarında önemli bir turizm merkezi olma özelliğine sahiptir. Ayrıca, Reuss Nehri üzerinde yer alan ve entune sembolü olan Şapel Köprüsü, hapisane olarak kullanılan Su Kulesi, köprünün hemen üzerinde bulunan arşiv kütüphanesi ve hazine binası ve İsviçre'nin en güzel barok yapıları kentin başlıca cazibe merkezidir. Luzern. yer. 13. yüzyıldan kalma Fransisken Kilisesi, 15. yüzyıldan kalma Milenyum

Köprüsü ve ortaçağ döneminde şehrin merkezi olan Şarap Pazarı Meydanı görülmeyi hak ediyor.

7- Moritz :

St. Moritz, Güney Alpler'de, Milano'dan karayoluyla üç saat uzaklıkta, sadece İsviçre'de değil, aynı zamanda dünyanın en önemli ve ünlü kayak merkezinde yer almaktadır. Dünyanın en eski kış sporları tesisi olarak da bilinir. Moritz 2000 metre yükseklikte kurulmuş bir kasabadır.

8- Montrö :

Cenevre Gölü üzerinde 13. yüzyıldan kalma bir bina olan Château de Chillon, Promenade Caddesi, tarihi binalar, arnavut kaldırımlı sokaklar, Vieille-Ville de Montreux ve Gorges du Chauderon görülmeye değer. Ayrıca UNESCO Dünya Mirası Listesi'ndeki Lavaux Bağlarını da görmelisiniz.

9- İsviçre Dağ Köyleri:

İsviçre dağ köylerini de Heidi'nin köylüleri olarak nitelendirmek mümkün. Paha biçilmez manzaralar ve yerel yaşam deneyimleri sunan dağ köylülerinden bazıları.

10- Lugano:

Lugano, İsviçre'nin güneyinde, İtalya sınırına yakın, Lugano Gölü kıyısında yer alır ve tüm ülkede İtalyanca konuşulan tek ülkedir. Üstelik gölün üzerinde yükselen karla kaplı zirveleri, mimarisi, doğal güzelliği ve dünyaca ünlü tatil köyleri ile Avrupa'da huzur içinde seyahat etmek isteyenlerin manzarasıyla.

السياحة في سويسرا ، عشرة أسباب للسفر إلى سويسرا:

سويسرا ، إحدى أكثر دول أوروبا ازدهارًا ، تخطف الأنفاس بجغرافيتها الرائعة التي تستضيف عجائب طبيعية جميلة. تقع سويسرا ، دولة هايدي ، على المنحدرات الشمالية والجنوبية لجبال الألب. تقع الوديان الجليدية في قمم جبال الألب العالية ، والتي تنقسم إلى ثلاث مناطق رئيسية في البلاد. مع أكثر من 1500 بحيرة ، تمتلك سويسرا حوالي 6% من احتياطات المياه النظيفة في أوروبا.

1- زيورخ:

إنها واحدة من أنظف المدن في أوروبا ، حيث تأسست عند تقاطع بحيرة زيورخ مع نهر ليمات. زيورخ ، مدينة تتمتع بقدر كبير من القوة في الاقتصاد العالمي مقارنة بمساحتها السطحية ، هي العاصمة المالية والمصرفية لسويسرا. تضم زيورخ كنيسة فراومونستر في وسط المدينة ، وحديقة زيورخورن ، وجناح كوربوزيه ، و Paradeplatz ، و Kunsthaus Zurich ، وهي أشهر ساحات النهر في المدينة وبالطبع محلات الشوكولاتة مرئية تمامًا في زيورخ العناوين المطلوبة.

2- بازل:

بازل هي ثالث أكبر مدينة في سويسرا. تقع المدينة على ضفاف نهر الراين ، وهي مركز للنقل والمواصلات لسنوات عديدة بسبب موقعها الجغرافي. إنها مدينة سويسرية حيث يمكنك أن تجد حياة المدينة في هدوء المدينة. بازل مدينة ذات قيمة شبيهة بالجواهر ، بمعارضها الفنية ومتاحفها ومهرجاناتها ومعارضها الفنية ، فضلاً عن المعالم التاريخية والجسور التي تربط ضفتي النهر وأسوار المدينة وبوابات المدينة.

3- جنيف:

جنيف هي ثاني أكبر مدينة في البلاد بعد زيورخ. تقع جنيف في أعلى 10 مدن أعلى في العالم ، وتقع بين أفضل 10 مدن ، على ضفاف بحيرة ليمان. علاوة على ذلك ، تشتهر المدينة بحياتها الفاخرة حول البحيرة ، وتشتهر بجبل مونت بلانك المغطى بالثلوج كل عام. في المدينة المعروفة بحياة المدينة الهادئة والنائية ، نصف سكان جنيف هم من الأجانب. تظهر المعارض الفنية في جنيف وعشرات المتاحف والفعاليات الثقافية تنوعها. علاوة على ذلك ، يعد Jet d'Eau مكانًا لا بد

منه في جنيف ، وقصر الأمم ، ومتحف الفن الحديث ، ومتحف راث ، ومامكو ، وبارك دي أو فيفيس ، وكاتدرائية باروايس دي سان بيير فوستيري في أريانا بارك.

4- برن:

برن هي عاصمة سويسرا. المدينة ، المحمية من خلال إدراج اليونسكو في قائمة الثقافة العالمية ، هي من بين أكثر مدن العالم ملائمة للعيش. روزن جارتن ، بول كلي زينتروم ، كاتدرائية برن ، أكبر مبنى ديني في سويسرا ، مبنى البرلمان السويسري ، أقدم كنيسة في سويسرا ، البلدة القديمة بشوارعها الضيقة ، الممر المقوس ، حديقة الدب ، أكثر من 220 شجرة ورد بها النوافير التاريخية والمنازل المبنية من الطوب والبازار المقنطر يعتبر Bundeshaus ، مجموعة المكونة من أكثر من 500 قطعة ، أمرًا ضروريًا لمتحف برن التاريخي ، Gurten ، مسبح Marzili الذي يعد أحد أشهر الأماكن في أشهر الصيف.

5- لوزان:

لوزان هي إحدى مدن سويسرا الهادئة والمنظمة والغنية ، وتقع على ضفاف بحيرة جنيف. كما أنها موطن لمقر اللجنة الأولمبية الدولية بجامعةاتها ومواقعها الفنية والتاريخية وحدائقها المورقة. تجذب حفلات الباليه والموسيقى الكلاسيكية والجاز والأوبرا والمسرح والسينما وأرض المعارض الانتباه تشتهر لوزان أيضًا ببنبيذها. علاوة على ذلك ، كاتدرائية نوتردام ، قصر رومين ، Musée Cantonal des Beaux-Arts ، Place de la Louve ، و Old Town Lausanne. لا تغادر المدينة دون نزهة لطيفة في منطقة ميناء أوشي.

6- لوسيرن:

تعد لوسيرن موطنًا لمناظر طبيعية خلابة ، والعديد من المسارات المؤدية إلى جبال الألب تتميز بكونها مركزًا سياحيًا رئيسيًا بجانب البحيرة. علاوة على ذلك ، يعتبر جسر تشابل ، رمز إنتون ويقع على نهر ريوس ، وبرج الماء الذي كان يستخدم كسجن ومكتبة أرشيفية ومبنى كنز على الجسر مباشرة ، وأجمل المباني الباروكية في سويسرا ، هو عامل الجذب الرئيسي في لوسيرن. أماكن. تستحق الكنيسة الفرنسية كاتدرائية التي تعود إلى القرن الثالث عشر وجسر الألفية الذي يعود تاريخه إلى القرن الخامس عشر وساحة سوق النبيذ التي كانت مركز المدينة خلال فترة القرون الوسطى مشاهدتها.

7- موريتز:

تقع سانت موريتز في جبال الألب الجنوبية ، على بعد ثلاث ساعات بالسيارة من ميلانو ، ليس فقط في سويسرا ولكن أيضًا في أهم وأشهر منتجع للتزلج في العالم. يُعرف أيضًا باسم أقدم منشأة للرياضات الشتوية في العالم. موريتز هي مدينة بنيت على ارتفاع 2000 متر.

8- مونترو:

Château de Chillon ، مبنى من القرن الثالث عشر يقع على بحيرة جنيف وشارع بروميناد والمباني التاريخية والشوارع المرصوفة بالحصى و Vieille-Ville de Montreux و Gorges du Chauderon كلها على وشك رؤيتها. علاوة على ذلك ، يجب أن تشاهد كروم العنب لافو في قائمة التراث العالمي لليونسكو.

9- القرى الجبلية السويسرية:

من الممكن أيضًا وصف القرى الجبلية السويسرية بأنها قرى هايدي. بعض القرويين الجبليين الذين يقدمون مناظر طبيعية لا تقدر بثمن وتجارب الحياة المحلية.

10- لوغانو:

تقع لوغانو على ضفاف بحيرة لوغانو ، بالقرب من الحدود الإيطالية في جنوب سويسرا ، وهي الدولة الوحيدة الناطقة باللغة الإيطالية في الدولة بأكملها. علاوة على ذلك ، مع قممها المغطاة بالثلوج التي ترتفع فوق البحيرة ، وهندستها المعمارية ، وجمالها الطبيعي ومشهد أولئك الذين يرغبون في السفر بسلام في أوروبا مع المنتجعات الشهيرة على مستوى العالم.